

## YE-727A 油压自动后帮机 Hydraulic Heel Seat Lasting Machine

1. 本机适用于鞋楦高度在 180mm 以下之一般中底及软中底鞋之后帮结帮用。
2. 本机具有微调结帮高度之装置，调整容易，定位准确。
3. 扫刀及束紧器规格齐全，可适用于任何鞋型：束紧器采用链条式包覆，束紧效果最佳。
4. 本机采用齿轮、链条及棘轮式设计，调整辅助撑台高度，快速确实。
5. 楦头撑台第二次上升压著设计配合扫刀加热装置，增进结帮效果使成品平坦不发角，提高鞋子品质。
6. 本机采用最新型设计一机三用，可外翻固特异外翻内包。

1. This machine is suitable for lasting the shoes with normal and soft insoles which heel height is less than 180mm.
2. This machine is equipped with the device of lasting height micro switch which makes the machine easily adjusted and positioned accurately.
3. We have full sizes of wipers and forming bands to fit any shape of shoes, the forming bands are wrapped by chain and can accordingly produce a good forming effect.
4. This machine adopts gears, gear racks and ratchets to quickly and precisely adjust the auxiliary supporter.
5. The second time pressing of the last supporter works with the wiper heating device to improve lasting effect to be smooth and improve shoes quality.
6. The machine adopts latest design, with three purposes in one, can do Goodyear shoes and fold inside.

机械尺寸 Dimensions	重量 Weight	电压 Voltage	功率 Power	压力 Pressure	产量 Capacity
1200X760X1420	580kg	380V	2.5KW	40kg/cm <sup>2</sup>	2500Pairs/8H



**远益®**  
**UANYI**

### YUANYI SHOE MAKING MACHINE

### 远益鞋机



**YE-727A 油压自动后帮机**  
**YE-727A Hydraulic Heel Seat Lasting Machine**

since  
**96**  
专心 专业 创新  
[www.cneaga.com](http://www.cneaga.com)